

印度生命河靈糧堂

River of Life Christian Church in Bangalore, India

成立 Started: 2013 年 5 月

地點 Location: Bangalore, India

主任牧師 Senior Pastor: Pastor Benson Sunny

分堂: 共3間分堂

語言: 英語和印地語



India



分堂定點Bangalore位置

簡要介紹:

生命河靈糧堂於2013年五月於有“印度的矽谷”之稱，也是印度第三大城的Bangalore開始了第一間印度的生命河靈糧堂分堂。負責的牧師Benson Sunny從小就獻身給主，畢業於印度信心神學院，年輕的他對向印度同胞傳福音有很大的負擔，他認為教會不僅限於人們的屬靈方面，也應融入整個生活中，活出聖潔的生活方式，讓教會成為基督徒日常生活的中心。他們的目標是從城市到鄉鎮遍植分堂，將福音傳到印度的每個角落。因Bangalore是印度的科技中心，有來自不同國家和民族的人在這裡工作，形成一個多宗教，多文化和多語言的城市，這是他們所面對的一個挑戰；再者人們常因工作的變動而遷往他處，所以人口的流動性很大，會友及同工因而較易流失。目前他們事工的重點為向鄰舍及親友傳福音及兒童事工，至今他們已拓植了3間分堂。從2023年起，Benson牧師開展對於領袖的許多培訓工作，致力於「創造影響下一代的天國文化」，因而他們也極為重是網路與社群軟體事工，他深信網路是能影響下一代的重要傳福音工具。另外，他們也有許多worship 培訓課程，印度傳統音律是較為悲傷的，所以他融入現代西方音律以及舞蹈，盼能透過worship給大家帶來喜樂！目前，他們盼望神能帶領他們在2024年，對的時機與對的建築地標出現，能有機會擴展新據點，帶領更多人信主！

Brief Introduction:

ROLCC India Church opened in May 2013 in Bangalore, the third largest city in India. Pastor Benson Sunny was devoted to the Lord from an early age and graduated from the Faith School of Confidence in India. He had a great burden to spread the gospel to his fellow Indians. In life, live a holy lifestyle and make the church the center of Christian daily life. Their goal is to plant churches from cities to towns and spread the gospel to every corner of India. Because Bangalore is the technological center of India, people from different countries and nationalities work here to form a multi-religious, multicultural and multilingual city, which is a challenge they face; In addition, people often move to other places due to changes in work, so the mobility of the population is very large, so friends and co-workers are more likely to be lost. The current focus of their ministry is on evangelism and children's ministry to neighbors and relatives. So far they have expanded 3 branches. Starting in 2023, Pastor Benson has carried out a lot of training work for leaders and is committed to "creating a heavenly culture that affects the next generation." Therefore, they also attach great importance to Internet and social software ministry. He firmly believes that the Internet can influence the next generation. An important evangelism tool for a generation. In addition, they also have many Worship training courses. Traditional Indian music is

relatively sad, so he incorporates modern Western music and dance, hoping to bring joy to everyone through Worship! Currently, they hope that God will lead them to have the right time and the right building landmark appear in 2024, so that they can have the opportunity to expand to new locations and lead more people to believe in the Lord!

代禱事項：

1. 請為印度今年的選舉禱告，在一些印度的州，宗教政治因素可能對傳福音活動產生影響，甚至導致對基督徒的壓迫或不公平對待，求神看顧2024年選舉，選出適合的執政者，讓印度能擁有自由傳福音的環境，保守基督徒不面對宗教壓力、政治迫害等問題。
2. 請為印度生命河靈糧堂的領袖培訓代禱，也希望2024年能夠有更多同工出現一起服事，同時也求神興起新的牧師出來服事，求神賜給牧者恩膏以培養新的領袖。
3. 請為印度生命河靈糧堂新的傳媒網路與媒體事工代禱，求主賜給他們智慧，能夠有效地運用新的傳媒網路技術，將福音傳播到每一個需要的心靈中。求主加添他們的創造力和靈感，製作出具有啟發性、感人至深的媒體內容，吸引人們尋求神的真理和愛。
4. 請為印度靈糧堂新的聚會地點禱告，求神在對的時刻給予這個機會和資源。我們知道，每一個舉行聚會的地方都是祢的聖所，是祢的子民得以聚集敬拜祢、彼此相交、

學習祢話語的地方。因此，我們把這個新的聚會地點交託在祢的手中，求天父一步步帶領印度靈糧堂尋求新的聚會地點，讓他們今年增加新的分堂。

Prayer Items:

1. Please pray for India's elections this year. In some Indian states, religious and political factors may have an impact on evangelism activities and even lead to oppression or unfair treatment of Christians. Pray that God will watch over the 2024 elections and elect suitable leaders. , so that India can have an environment for free evangelism, and conservative Christians will not face religious pressure, political persecution and other issues.
2. Please pray for the leadership training of River of Life Church in India. We also hope that more co-workers will appear to serve together in 2024. We also pray that God will raise up new pastors to serve and that God will give pastors the anointing to serve. Develop new leaders.
3. Please pray for the new media network and media ministry of River of Life Church in India, and ask the Lord to give them wisdom to effectively use new media network technology to spread the gospel to every heart in need. Ask the Lord to increase their creativity and inspiration to

produce inspiring and touching media content that draws people to seek God's truth and love.

4. Please pray for the new meeting place of Bread of Life India and ask God to provide this opportunity and resources at the right time. We know that every place where gatherings are held is Your sanctuary, a place where Your people can gather to worship You, fellowship with each other, and study Your words. Therefore, we entrust this new meeting place into Your hands, and ask Heavenly Father to lead Bread of Life India to find a new meeting place step by step, so that they can add a new branch this year.